
Vragen Willem Joustra (VVD) over de bouw van woonpaviljoens op Kamp Zeist 

Op 28 mei 2014 meldde dagblad Trouw dat op het terrein van kamp Zeist 

woonpaviljoens gebouwd worden. Het gaat hier volgens zeggen om gebied 
in de ecologische hoofdstructuur wat deel uitmaakt van het programma 

“Hart van de Heuvelrug”. 

Inmiddels hebben meerdere media bericht over de vrijwel zekere aanleg 
in 2015. De VVD heeft daar vragen over: 

 Bent u op de hoogte van de plannen en de berichtgeving daaromtrent? 

 Zo ja, heeft het plan invloed op de risico analyse en daarmee op de kosten van 

het programma Hart van de Heuvelrug? 

 Zo ja, wat kan het collega daaraan doen? 

 Wat zijn de gevolgen voor de aanwezige natuur in het gebied? 

  

Willem Joustra (VVD) 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Willem Joustra  

 


